LOC I NAT FOND YEARLINGI UCP 2008

Pentru cei ce nu mă cunosc mă numesc Manciu Cristian, sunt născut la data de 18 august 1974, în Comuna Gura Foii, jud. DB, localitate situată la 4 km de oraşul Găeşti, un oraş istoric cu tradiţie în sportul columbofil. 

Ca mai toţi crescătorii, dragostea de porumbei o am încă din copilărie. Am început în urmă cu 15 ani cu porumbei de zbor după care am trecut pe creşterea porumbeilor de ornament, mai exact porumbei Standard. Cu ocazia deselor mele vizite la prietenul şi renumitul crescător Ştefan Gheorghe din Găeşti, am ajuns să îndrăgesc porumbeii sport. Astfel că în anul 2006 am achiziţionat primii porumbei sport de la domnul Ştefan Gheorghe(Mazăre) şi m-am înscris în clubul „ Stănucă Vasile”. Încă din primul an am avut şansa să câştig locurile 1 şi 3 pe club la categoria tineret. În anul 2007 am ocupat cu femela 656815-06 locul 2 fond club şi locul 9 fond yearlingi UCP, pentru ca anul acesta, femela 777203-07 să-mi aducă cele mai frumoase rezultate pe care le enumăr mau jos:

      -loc 4 Prezmil 1 din 5232 porumbei
      -loc 35 Chelm din 879 porumbei

      -loc 3 Terespol din 601 porumbei

      -loc 18 Bialistok din 619 porumbei

 Obţinând la nivel naţional următoarele locuri:

     -loc 1 Mare Fond Yearlingi Expo UCP 2008

     -loc 1 Fond Yearlingi UCP 2008

     -loc 2 As Maraton Yearlingi UCP 2008

     -loc 3 Mare Fond Maturi+Yearlingi UCP 2008

  Mama femelei provine din crescătoria Domnului Muşescu Mihai iar tatăl este primit cadou din crescătoria Domnului Ştefan Ionuţ+Tatăl,dintr-un fiu al celebrului 351918-01(Faraonul)  cu femela 500787-03(Emiel Denis) din crescătoria Ştefănescu Liviu&Bibi. 

  Pe timpul sezonului folosesc produsele şi hrana firmei Natural, iar ca tratamente produsele firmei Belgica de Weerd.

  După părerea mea, pentru a avea rezultate cât mai bune trebuie ca păsările să fie perfect sănătoase, să aibă origini bune, un adăpost corespunzător cât mai aerisit şi uscat, o medicaţie adecvată şi multă răbdare din partea crescătorului.
  Aproape toţi porumbei mei sunt proveniţi din crescătoria Domnului Ştefan Ionuţ+Tatăl, un crescător de renume care an de an a fost în topul clasamentelor, cu rezultate remarcabile. Pe această cale vreau să-i mulţumesc în mod special, pentru că de la el am reuşit să învăţ toate tainele şi secretele acestui sport mult îndrăgit de noi toţi. Vreau să precizez că aceste rezultate i se datorează şi soţiei mele care mă înţelege şi mă ajută în tot ceea ce înseamnă sportul columbofil.

  În încheiere ţin să urez tuturor columbofililor din ţară şi străinătate,mult succes în sportul columbofil şi un an nou fericit.
FRANCEZA

Je NAT fonds YEARLINGI UCP 2008 

Pour ceux qui ne connaissent pas mon nom est Cristian MANCIU, né le 18 août 1974, la commune Gura FOII, DB, ville situé à 4 km de la ville Găeşti, une ville historique avec grand tradition colombophile. 
Comme tous les éleveurs, un amour de pigeons ont depuis l'enfance. J'ai commencé il ya 15 ans avec les pigeons pour compétition, après que nous avons adoptée sur la croissance des pigeons d'ornement, pigeons plus précisément la norme. Souvent, au cours de mes visites à un ami et célèbre éleveur de Gheorghe Stefan, Găeşti je suis venu à aimer les pigeons de sport. Ainsi, en 2006, j'ai acheté le premier sport pigeons de M. George Stephen (PEA) et je suis entrée dans le club « Stănucă Vasile ». Depuis la première année, nous avons eu la chance de remporter des sièges 1 et 3 sur le club à la catégorie des jeunes. En 2007, nous avons tenu avec les femmes 656815-06 place 2 fonds de club et lieu 9 UPC yearlings fonds, parce que cette année, la femelle 777203-07-moi d'apporter les meilleurs résultats :

· 4-lieu Preszmils 1 de 5232 pigeons 

· 35-pigeons place de 879 Chełm 

· 3-Tiraspol lieu de 601 pigeons 

· 18-siège Bialystok de 619 pigeons 
  
Pour le niveau national les lieux suivants: 
   1-lieu des Grands Fonds Yearlings UCP Expo 2008 
   1 place de fonds Yearlings UCP 2008 
   2 En lieu-marathon Yearlings UCP 2008 
   3-lieu des Grands Fonds des infirmières et infirmiers + Yearlings UCP 2008 
   Mère elle vient de la ferme Muşescu Mihai et son père est le don de Dieu ferme Stefan Ionut + père, un fils de la célèbre 351918-01 (pharaon) avec la femelle 500787-03 (Emiel Denis) de ferme Liviu Stefanescu & Bibi. 
   Au cours de la saison avec des produits alimentaires et naturelles et les produits de traitement que la société WEERD Belgica. 
   À mon avis, d'avoir des résultats aussi bons que les oiseaux doivent être en parfaite santé, avoir de bonnes origines, un abri aéré et sec, une bonne médication et beaucoup de patience de l'obtenteur. 
   Presque tous les pigeons de mon viennent de la ferme à M. Stefan Ionut + père, un agriculteur connu cette année-là dans le haut des classements, avec des résultats remarquables. De cette manière, je tiens à remercier en particulier, grâce à lui nous avons été en mesure d'apprendre toutes les ficelles et les secrets de ce sport bien-aimé de nous tous. Je tiens à souligner que ces résultats sont dus à ma femme et je comprends et aide-moi dans ce sport colombophile. 
   En terminant, je voudrais souhaiter à tous colombophiles dans le pays et à l'étranger, beaucoup de succès dans le sport colombophile et une heureuse Nouvelle Année.

ENGLEZA

I NAT END FUND YEARLINGI UCP 2008 

For those who do not know my Cristian MANCIU my name, is born on 18 August 1974, the Commune Gura FOII, DB district, city located at 4 km from the city Găeşti, a historic city with tradition in the sport columbophil. 
Like all breeders, a love of pigeons has since childhood. I started 15 years ago with pigeons flying after we passed on growth of ornamental pigeons, more specifically pigeons Standard. Often during my visits to friend and renowned breeder of Găeşti Gheorghe Stefan, I came to love pigeons sport. So in 2006 I purchased the first sport pigeons from Mr Stephen George (Pea) and I entered the club "Stănucă Vasile. Since the first year, we had a chance to win seats 1 and 3 on the club at youth category. In 2007 we held with female 656815-06 place 2 club fund and place 9 fund yearlings UCP, because this year, the female 777203-07 me to bring the best results that Mau lists below: 

       4-place Prezmil 1 of 5232 pigeons 
       35-spot pigeons Chelm of 879 
       3-place Terespol of 601 pigeons 
       18-seat Bialistok of 619 pigeons 

  Achieved at national level the following places: 

      1-place Big Fund Yearlingi UCP Expo 2008 
      1 fund-place Yearlingi UCP 2008 
      2 As-place marathon Yearlingi UCP 2008 
      3-place Big Fund Nurses + Yearlingi UCP 2008 
   
Mother she comes from farm Muşescu Lord Michael and his father is the gift of God farm Stefan Ionut + father, a son of the famous 351918-01 (pharaoh) with the female 500787-03 (Emiel Denis) of farm Stefanescu Liviu & Bibi. 
 
  During the season using products and food company Natural and treatment products as the company Belgica Weerd.
 
   In my opinion, to have results as good as the birds have to be perfectly healthy, have good origins, an appropriate shelter as airy, dry, proper medication, and a lot of patience from the breeder. 
   Nearly all of my pigeons are coming from the farm to Mr. Stefan Ionut + father; a farmer known that year was in the top rankings, with remarkable results. In this way, I want to thank in particular, because of him we were able to learn all the tricks and secrets of this sport much loved by us all. I want to point out that these results are due to my wife and I understand and help me in what sport means columbofil. 
   In closing, I would like to wish all columbophils in the country and abroad, much success in the sport columbofil and a happy New Year
